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DURANT LA SETMANA DEL  30 DE JUNY AL 
6 DE JULIOL, PREGAREM A SANT JOSEP: 
Dilluns 30:  Intenció particular Dimarts, 1: Mn. 
Frederic Pujol. Aulet  Dimecres,  2 dif. de la 
parròquia  Dijous, 3 : Segunda Méndez Pérez; 
José Franco Castro; Victor Capella  
Divendres,4:  intenció particular  Dissabte, 5: 
dif. fam. Folcarà-Torroella Diumenge, 6: Josep i 
Maria 
 
DURANT LA SETMANA DEL  30 DE JUNY AL 
6 DE JULIOL  PREGAREM A SANT PAU: 
Diumenge, 6: Joan Turbau 
 
FEU-ME VALENT 
Senyor, 
Vós sempre vau ser autèntic. 
És difícil de ser-ho 
quan sabem que això 
ens pot conduir a la creu 
o ens pot fer perdre amistats. 
Quan Pere us volia convèncer 
perquè no anéssiu a Jerusalem 
on us havien de condemnar a mort, 
Vós us vau mantenir ferm. Feu-me valent 
com ho vau ser Vós davant Pere, 
per a dir «no» als qui voldrien 
allunyar-me del camí 
del deure i de la missió; 
feu-me fort per a portar amb amor 
la Creu de la fidelitat. 

PREGÀRIA A PERE I PAU 
T’agraïm, Jesús Bon Pastor, per haver elegit els sants 
apòstols Pere i Pau com els màxims pastors de 
l'església com a instruments de la salvació per a molts 
del teu poble. I vosaltres, sants apòstols, que vau 
merèixer tan gran gràcia intercediu per nosaltres al 
costat de Jesús i Maria, per donar-nos forces i lluitar 
contra el que ens impedeix seguir amb valentia la vostra 
vocació. 

T'agraïm, Jesús Bon Pastor, per haver infós en els cors 
dels sants apòstols Pere i Pau la més pura flama d'amor 
a Déu i als germans. I vosaltres, sants apòstols, que vau 
viure plenament entregats, intercediu per nosaltres al 
costat de Jesús i Maria, perquè puguem consagrar a 
Déu amb alegria totes les nostres forces. 

T'agraïm, Jesús Bon Pastor, perquè vas triar als sants 
apòstols Pere i Pau per predicar i testimoniar la teva 
pobresa. I vosaltres, els nostres protectors, que vau 
viure realment la paraula evangèlica, en la pregària i en 
el servei, feu que obtinguem de Jesús i Maria la gràcia 
de viure una veritable vida de pobresa, i així puguem 
conquerir les riqueses eternes. 

T'agraïm, Jesús Bon Pastor, perquè governes, pastures 
i guies teu ramat per mitjà d'aquells que et representen. 
I vosaltres, sants apòstols Pere i Pau, que en l'exercici 
de l'autoritat vau saber servir, ensenyeu-nos l'esperit 
d'obediència, el veritable diàleg i col·laboració en el 
servei fratern. 

T'agraïm, Jesús Bon Pastor per haver donat als sants 
apòstols Pere i Pau la gràcia del martiri i la glòria eterna 
al cel. I vosaltres, els nostres protectors, per les vostres 
pregàries, lluites i conquestes, obtinguem la gràcia de 
viure plenament la nostra consagració en el servei, 
testimoni a través de les nostra actitud i l'amor que ens 
salva. 

PARÒQUIA DE SANT PAU 
Recordem que durant els mesos de Juliol i 
agost NO HI HAURÀ LA MISSA EL DISSBTES A 
LES 8 DEL VESPRE 
 
Recordem que a la parròquia de sant Josep, 
cada primer diumenge de mes les col·lectes 
de totes les misses seran destinades a 
pagar les obres de la reforma del presbiteri, 
la capella i la rampa exterior. La col·lecta del 
mes de Junys va ser de 1.155,81€. 
Agrairem donatius per aquesta finalitat! 
Moltes gràcies! 



Què diu la gent? 
 
En la nostra societat tant de l’opinió, de les 
enquestes, de les estadístiques, dels 
“influencers”, de tanta gent que diu sense 
saber el què... A Jesús no li interessa això. 
Jesús ens pregunta per la raó del nostre 
viure. Pel sentit de la vida, i del perquè vivim 
i com vivim. Aquesta és la pregunta 
important. Aquesta és la que hem de 
respondre de cor. És la capacitat de donar 
un sentit a la vida. Quan hom té unes bones 
raons per viure, és llavors que pot vèncer i 
superar les dificultats, els dolors i les 
angoixes que anem trobant en l’existència 
humana. És acceptar la vida tal com ens ve. 
No per resignació, sinó per estimar. No 
perquè no podem fer-hi res, sinó perquè 
fem que hem de fer el bé a tothom i en tot 
moment;  malgrat les dificultats, som per 
estimar i donar vida a tots els qui ens 
envolten. Com molt bé deia el papa sant 
Pau VI “ser cristià no es gens fàcil, però 
ens fa feliços”.  
 
Hem de poder viure la pau interior, enmig 
de la gran xerrameca mediàtica del món 
present, que ens dona la fe en Déu. Hem 
de mantenir-nos en el nostre equilibri 
personal- a voltes fràgil i tènue- per 
romandre fidels a la nostra esperança. Déu 
és aquesta esperança que ens sosté en tot 
moment, que ens guarda en el caminar de 
la vida, que ens empenya a mirar l’altre com 
un germà i no com un enemic a abatre! 
Nosaltres reconeixem en el Ell la presència 
viva de Déu que actua en la humanitat, 
donant un nou sentit a la vida, que estima i 
ens fa col·laboradors en el seu projecte de 
Regne. No és una ficció, o una mera il·lusió 
sinó una realitat nova que ens empeny a 
anar endavant, sempre i en tot moment. 

A mesura que passen els anys, anem 
acumulant un munt d’experiències; algunes 
positives i altres menys. És la vida mateixa 
qui ens forneix la identitat. És preparar-nos 
per acollir. És escoltar, transmetre i 
mantenir-nos ferms en la fe en Aquest Déu 
que ens dona vida, i ens fa viure la vida amb 
contingut, amb significat. Això és 
l’important. Això és el que configura el 
nostre testimoni de vida i de fe. No podem 
romandre absents en la indiferència, ni en 
l’oblit volgut de moments i circumstàncies 
difícils que ens toca viure. La vida és molt 
més que això. Per això la proposta de Jesús 
ens obre un nou horitzó, per no restar 
tancats en les murmuracions, en les 
xafarderies, ni en la mera opinió personal. 
Només la veritat dona un ple sentit a la vida 
de les persones. Per això avui aquesta és 
tant absent en la vida de molts. La mentida 
i la manipulació acampen lliurement, fent 
que la vida esdevingui per massa gent un 
sense-sentit.  Però com ja deia Pilat a Jesús 
en el diàleg de la passió, en l’evangeli de 
Joan,: 
    

  Pilat li digué: 
—Per tant, tu ets rei? 
Jesús respongué: 
—Tu ho dius: jo soc rei. Per això he 
nascut i per això he vingut al món: per 
donar testimoni de la veritat.  Tots els 
qui són de la veritat escolten la meva 
veu.  
     Li diu Pilat: 
—I què és la veritat? (Jn 18, 37-38) 
 

La veritat no sempre es veu, no sempre es 
protagonista de la nostra història, sinó 
moltes altres veus. Però la veritat hi és, és 
present i actua en la nostra història- 
 
 Jordi Reixach i Masachs 
 Girona, 29 de juny de 2025 
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